
Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ Táborská konaného 18. září 2008 od 16:30 
 
Přítomni: Gabriela Michalicová, Pavel Suchan 
Omluveni: Miroslav Hricz (na škole přírodě, vyjádřil se předem písemně do protokolu 
hodnocení ředitele), Naděžda Kolářová (vyjádřila se mimo schůzku do protokolu hodnocení 
ředitele), Michaela Bartáková (pracovní vytíženost) 
Nepřítomni: František Bílek 
 
Hosté:  František Prokop (ředitel školy) 
 

1) Ohodnocení práce ředitele školy a navržení počtu bodů za jednotlivé hodnocené 
oblasti - vyhotovení podkladu pro Odbor školství úřadu MČ Praha 4 pro stanovení 
odměn řediteli školy: 

 
Na základě podrobného rozboru Školská rada odeslala zřizovateli školy návrh na maximální 
bodové ohodnocení práce ředitele školy Mgr. Františka Prokopa. Zároveň tak vyjádřila 
spokojenost s jeho prací. Předáním protokolu byla pověřena G.Michalicová. 
 

2) Školská rada projednala zápisy z třídních schůzek. 
 

3) S koncem roku 2008 vyprší mandát členů ŠR zastupujících rodiče (P.Suchan  
a G.Michalicová). Byl určen tento harmonogram a tento způsob volby: 

 
15.10. vyhlášení voleb + žádost o kandidáty (požaduje se jméno, tituly, třída, povolání, bude 
vítána krátká charakteristika proč kandidát/ka  kandiduje a co by v ŠR chtěl/a ovlivnit) 
pomocí lístečků přes žáky a na webu ŠR s upozorněním na titulní stránce webu ZŠ Táborská 
 
4.12. představení kandidátů na lístečcích (vložených do ŽK), na nástěnkách a na webu (spolu 
se „slovem předsedy, ohlédnutím za funkčním obdobím 
 
na třídních schůzkách v lednu 2009 volby  
  

4) Různé 
 
- Téma na blízké zasedání ŠR na návrh ředitele školy: dlouhodobý plán školy. 
- O práci v ŠR projevila zájem paní Pážíková z 3.A (třídní učitelka N.Kolářová), bude 
pozvána na některé z blízkých zasedání ŠR. 
 
 
Příští zasedání Školské rady se koná v pondělí 13. října 2008 od 17:00. Na programu bude 
schválení Výroční zprávy ředitele školy a rozpočtu školy, obojí rozešle ředitel školy. 

 
 
Zapsal Pavel Suchan 


